



## Møteprotokoll Sørvest Bandyregion

|            |                               |
|------------|-------------------------------|
| Møte nr    | 2-2021/22                     |
| Dato       | 17.aug                        |
| Sted       | Teams                         |
| Utfyllt av | Mani                          |
| Vedlegg 1  | <a href="#">Handlingsplan</a> |
| Vedlegg 2  |                               |
| Vedlegg 3  |                               |
| Vedlegg 4  |                               |
| Vedlegg 5  |                               |
| Vedlegg 6  |                               |
| Vedlegg 7  |                               |
| Vedlegg 8  |                               |

| Deltakere                            | Rolle           | Tilstede | Forfall | Ikke møtt | Ref. |
|--------------------------------------|-----------------|----------|---------|-----------|------|
| <b>Styret</b>                        |                 |          |         |           |      |
| Kenneth Skogen                       | Styreleder      | x        |         |           |      |
| Marianne Kolbeinsvik                 | Nestleder       |          | x       |           |      |
| Petter Andersen                      | Styremedlem     | x        |         |           |      |
| Marie                                | Styremedlem     |          | x       |           |      |
| Kjell Hølland                        | Styremedlem     | x        |         |           |      |
| <b>Utvalg/administrasjon/ansatte</b> |                 |          |         |           |      |
| Jan-Terje Ivebakk                    | Leder SuRS      | x        |         |           |      |
| Per H. Bai Stabell                   | Leder SuA       | X        |         |           |      |
| Børge V. Andreassen                  | Daglig leder    | x        |         |           |      |
| Jørn Hansen                          | UK              | x        |         |           |      |
| Mari M. Joakimsen                    | Administrasjon  | x        |         |           | x    |
| Monica Haugland                      | Utvikling Agder | x        |         |           |      |

| Sak nr  | Beskrivelse  | Vedtatt  | Dato | Ansvarlig | Del ansvarlig | Frist | Lukk | Diverse                                |
|---------|--|----------|------|-----------|---------------|-------|------|--|
| 9-2122  | Godkjenne forrige referat fra møte 31. mai 2021<br>Hvordan håndterer vi kamper som ikke kan spilles grunnet karantene i forbindelse med Covid-19. Enklere å utsette en enkel seniorkamp enn en aldersbestemt runde, spesielt de aldersbestemte klassene som har differensierte seriemodeller. Styret ønsker å etterstebe å få alle kamper spilt. Må forholde oss til nye tiltak og regler, samt lokale tilpasninger som kan gjelde forskjellige kommuner i regionen. Blir lag eller spillere satt i karantene må klubbleder ta kontakt med administrasjonen snarest. | Godkjent |      |           |               |       |      | <a href="#">Forrige referat</a>        |
| 10-2122 | Status handlingsplan. Handlingsplanen er lagt ut på regionens nettside under "strategi". Dette er en plan som det må jobbes med kontinuerlig. Styret ønsker at man på hvert styremøte går gjennom status på et nytt kakestykke, for å så oppdatere planen etter møte.  |          |      |           |               |       |      |  |
| 11-2122 | Eventuelt: Jørn deltok på møte med Rogaland Idrettskrets 16. august hvor tema var gjennomåpning av idretten (Pandefri). Styret ønsker at vi deltar i denne markeringen på sosiale medier, nettsider o.l.   |          |      |           |               |       |      | <a href="#">Link til handlingsplan</a> |
| 12-2122 | Neste møte er onsdag 15. september kl. 20 på Teams.  |          |      |           |               |       |      |  |